



**MEDIA RELEASE**

*Français à la suite...*

**Members of Canadian Parents for French (Ontario) Vote in a  
New Slate of Directors and Officers**

Mississauga, October 5, 2020 – Members of Canadian Parents for French (Ontario) voted in Denise Massie to the final year in her term as President at the Branch’s virtual Annual General Meeting held on Sunday, October 4, 2020.

As president, Denise has advocated for French Second Language education to numerous stakeholders and decision-makers at the provincial and national levels. She joined the Board of Directors in 2015 after serving as the president of the CPF Hamilton-Wentworth Chapter and the co-chair of the Hamilton-Wentworth District School Board’s French Second Language Advisory Committee. Denise is a parent of two children in Core French and French Immersion.

My Dang is the returning Vice President of the CPF Ontario Board of Directors. She is actively working on improving her own French while supporting a strategic plan to develop community partnerships that will engage youth and encourage them to include French in their daily lives.

Elizabeth Hoerath is the newly elected Treasurer. Elizabeth is the Manager of Program Development for l’Université de l’Ontario français, a new francophone university opening its doors in Toronto in 2021. Prior to this role, Elizabeth worked for the Ministry of Education and was responsible for supporting high-quality French Second Language (FSL) programming in Ontario schools.

Jayne Evans, Myron Karpiuk, and Christine Rees will serve as directors, adding their expertise in governance, FSL education, and administration to the board.

The Board of Directors appointed Mariana Kirkwood-Lazazzera as the Youth Representative. Mariana is a recently certified teacher, holding additional qualifications in FSL, Guidance and Career Education, and Teacher-Librarianship.

The Canadian Parents for French (Ontario) Board of Directors 2020-2021:

<a href="#"><u>Denise Massie</u></a>	President
<a href="#"><u>My Dang</u></a>	Vice-President
<a href="#"><u>Elizabeth Hoerath</u></a>	Treasurer
<a href="#"><u>Jayne Evans</u></a>	Director
<a href="#"><u>Myron Karpiuk</u></a>	Director
<a href="#"><u>Christine Rees</u></a>	Director
<a href="#"><u>Mariana Kirkwood- Lazazzera</u></a>	Youth Representative (non-voting member)

The 2019-2020 Annual Performance Report and brief biographies of the CPF Ontario Board of Directors can be found on our website at [on.cpf.ca](http://on.cpf.ca).

*Canadian Parents for French is a nationwide, research-informed, volunteer organization that champions the opportunity to learn and use French for all those who call Canada home.*

- 30 -

Contact: Betty Gormley, Executive Director  
Canadian Parents for French (Ontario)  
[bgormley@on.cpf.ca](mailto:bgormley@on.cpf.ca)  
[on.cpf.ca](http://on.cpf.ca)



### **Les membres de Canadian Parents for French (Ontario) élisent de nouveaux administrateurs et dirigeants**

Mississauga, le 5 octobre 2020 – Lors de l’assemblée générale annuelle virtuelle de la section locale, tenue le dimanche 4 octobre 2020, les membres de Canadian Parents for French (Ontario) ont reconduit Denise Massie à titre de présidente pour la dernière année de son mandat.

Comme présidente, Mme Massie a fait la promotion de l’enseignement du français langue seconde auprès de nombreux intervenants et décideurs aux échelles provinciale et nationale. Elle s’est jointe au conseil d’administration en 2015 après avoir joué les rôles de présidente de la section locale Hamilton-Wentworth de CPF et de coprésidente du Comité consultatif sur le français langue seconde du Hamilton-Wentworth District School Board. Mme Massie a deux enfants inscrits à des programmes de français de base et d’immersion française.

My Dang reprend son poste de vice-présidente du conseil d’administration de CPF Ontario. Elle s’active à améliorer son français tout en appuyant un plan stratégique pour élaborer des partenariats communautaires qui engageront les jeunes et les encourageront à utiliser le français au quotidien.

Elizabeth Hoerath est la nouvelle trésorière. Elle est gestionnaire de l’élaboration des programmes pour l’Université de l’Ontario français, la nouvelle université de langue française qui ouvrira ses portes à Toronto en 2021. Avant d’assumer ce rôle, elle travaillait au sein du ministère de l’Éducation où elle était chargée d’appuyer la prestation de programmes de français langue seconde de haute qualité dans les écoles de l’Ontario.

Jayne Evans, Myron Karpiuk et Christine Rees assumeront les fonctions d'administrateurs et apporteront au conseil d'administration leur expertise dans les domaines de la gouvernance, de l'enseignement du français langue seconde et de l'administration.

Le conseil d'administration a nommé Mariana Kirkwood-Lazazzera au poste de représentante des jeunes. Mme Kirkwood-Lazazzera a récemment obtenu son brevet d'enseignante et possède des compétences additionnelles en français langue seconde, en orientation et en formation de cheminement de carrière, ainsi qu'à titre d'enseignante-bibliothécaire.

Le conseil d'administration de 2020-2021 de Canadian Parents for French (Ontario) est composé des membres suivants :

<a href="#">Denise Massie</a>	Présidente
<a href="#">My Dang</a>	Vice-présidente
<a href="#">Elizabeth Hoerath</a>	Trésorière
<a href="#">Jayne Evans</a>	Administratrice
<a href="#">Myron Karpiuk</a>	Administrateur
<a href="#">Christine Rees</a>	Administratrice
<a href="#">Mariana Kirkwood-Lazazzera</a>	Représentante des jeunes (membre sans droit de vote)

Vous trouverez le Rapport annuel de rendement de 2019-2020, ainsi que de brèves biographies des membres du conseil d'administration de CPF Ontario à [on.cpf.ca](http://on.cpf.ca).

Canadian Parents for French est un organisme bénévole national qui, basé sur la recherche, fait la promotion et crée des occasions d'apprendre et d'utiliser le français pour celles et ceux qui font du Canada leur chez-soi.

- 30 -

Renseignements : Betty Gormley, directrice générale  
Canadian Parents for French (Ontario)  
[bgormley@on.cpf.ca](mailto:bgormley@on.cpf.ca)  
[on.cpf.ca](http://on.cpf.ca)